
Pkt. 4 - Forslag fra bestyrelsen 
 
Vedr. beslutningsmodel for evt. skift af gadebelysning 
 
På GF i 2023 blev der fremsat forslag om at iværksætte en test af ny 
gadebelysning med nyt lampehoved på de eksisterende gadelygter. 
 
Ved nr. 21 blev der herefter som aftalt i efteråret opstillet en testlygte. 
 
Ift. en plan for yderligere udskiftning foreslår bestyrelsen, at interesserede 
grundejere afklarer interessen imellem sig. Der kan være stor forskel på 
hvordan lyset fra nye lygter belyser vinduer, indkørsler m.v. – herunder 
således både fordele og ulemper. 
 
I stedet for at stille forslag om at der tages en fælles beslutning, anbefaler 
bestyrelsen derfor en mere pragmatisk tilgang. 
 
Er der enighed blandt påvirkede naboer kan udskiftning igangsættes – er der 
ikke enighed må udskiftning droppes. 
 
Er der enighed kan man kontakte bestyrelsen som herefter iværksætter 
udskiftning. Der afsættes endvidere kr. 50.000,- på årets budget. 
 
 

 


